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Onderwerp    
Antwoorden op kamervragen 207089440 met betrekking tot de WKK-crisis in het 
Westland 
 

 

Hierbij zend ik u de antwoorden op de vragen die zijn gesteld door het lid Jansen over de 
WKK-crisis in het Westland. De vragen werden mij toegestuurd op 24 januari 2008 onder 
nummer 207089440. 
 
1.  
Heeft u kennis genomen van het nieuwsbericht “71 tuinders dupe van WKK-crisis”?  
 
Antwoord 
Ja  
 
2.  
Hoe verhoudt dit bericht zich tot uw eerdere uitspraken in het verzamel AO Energie (d.d. 
5 december 2007) waarin u zei: “Er zijn op dit moment geen belemmeringen voor 
tuinders om stroom op het net te zetten”, alsmede tot de passage uit uw brief van 20 
december 2007 waarin u meldt: “Er is nadrukkelijk geen sprake van dat tuinders op dit 
moment problemen ondervinden met het invoeden van elektriciteit op het net. 
Berichtgeving hieromtrent moet berusten op misverstanden.”? 
  
Antwoord 
Dit artikel stelt dat 71 tuinders op dit moment hun stroom niet kwijt kunnen. Deze 
suggestie is eerder in de pers gewekt en deze uitspraken zijn onjuist. Alle op dit moment 
door de tuinders opgewekte stroom kan worden verkocht en kan worden getransporteerd. 
Met mijn eerdere uitlatingen heb ik op dit feit gedoeld. 
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Het artikel doelt op 71 tuinders die op korte termijn willen investeren in nieuwe WKK’s, 
maar daar voorlopig van afzien omdat het transport van de elektriciteit op dit moment niet 
gegarandeerd kan worden.  
 
3.  
Hoe verklaart u dat er, een maand na uw brief, blijkbaar nog steeds grote misverstanden 
bestaan over het invoeden van elektriciteit op het net door tuinders? Wat is de rol van 
TenneT in dit misverstand, temeer omdat het nieuwsbericht meldt dat TenneT zegt dat ze 
pas in 2010 genoeg capaciteit voor invoeding van WKK-stroom heeft?  
 
Antwoord 
Ik kan geen verantwoordelijkheid nemen voor de onzorgvuldige berichtgeving over de 
bijeenkomst. 
 
Mijn brief van 20 december 2007 richtte zich op oplossingen van knelpunten in het 
TenneT-net, omdat daarvoor mijn aandacht eind 2007 werd gevraagd. Zodra de 
beperkingen in het regionale net in het Westland aan mij bekend werden, heb ik uw 
Kamer nader geïnformeerd over deze specifieke situatie (brief van 23 januari 2008). 
Tijdens het Algemeen Overleg op 30 januari 2008 is de situatie in het Westland eveneens 
uitvoerig aan de orde geweest. 
 
In dit licht wijs ik er op dat Westland Infra reeds geruime tijd in nauwe samenwerking 
met TenneT werkt aan de verzwaring van het koppelpunt tussen het regionale net en het 
landelijke net. Westland Infra heeft de direct betrokkenen, de tuinders, hierover 
geïnformeerd vanaf het moment van het ontstaan van het knelpunt.  
 
4.  
Is uw standpunt over de mogelijkheid voor tuinders om elektriciteit in te voeden op het 
net in de laatste maand gewijzigd?  
 
Antwoord 
Nee  
 
5.  
Zo ja, wat is uw nieuwe standpunt over de invoeding van stroom door de producenten van 
duurzame(r) energie, in het bijzonder in het Westland?  
 
Antwoord 
Gezien mijn antwoord op de vorige vraag, is deze vraag niet aan de orde. 
 
6.  
Zo nee, bent u bereid om de “misverstanden” rondom de invoeding van stroom op het net 
door tuinders in het Westland zo snel mogelijk en ondubbelzinnig uit de wereld te 
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helpen? Bent u bereid om hiervoor op korte termijn contact op te nemen met Westland 
Infra om deze netbeheerder uit te leggen hoe de vork in de steel zit?  
 
Antwoord 
De direct betrokken partijen heeft Westland Infra op de hoogte gehouden over de 
voortgang van de netverzwaringen, inclusief recent over de mogelijkheden van het 
congestiemanagement. Met mijn brief van 23 januari 2008 heb ik uw Kamer op de hoogte 
gebracht van de specifieke situatie in het Westland. Tot slot zal ik over dit onderwerp 
volgende maand van gedachten wisselen met de burgemeester van het Westland.  
 
 
 
 
 

(w.g.) Maria J.A. van der Hoeven 
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